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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 16/2015. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. augusztus 
5-én 16.00 órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Önkormányzati Hivatal, Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
 
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
   
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
 
  Lutár Mária jegyző 
 
Lakosság részéről jelen van 2 fő. 
   
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontot 
tárgyalja meg.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Badacsonytördemic 1303 hrsz-u ingatlan tulajdonjogi ügye 
 
 
1. Badacsonytördemic 1303 hrsz-u ingatlan tulajdonjogi ügye 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Kormányhivatal döntött a kemping tulajdonjogának 
átvezetésével kapcsolatban. Erre reagálni kell, ez az összejövetel célja. Én azt gondolom, 
hogy végig kell mennünk ezen az úton, nagyon fontos lenne. A jegyzőasszony ismerteti a 
részleteit. 
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LUTÁR MÁRIA jegyző: Az önkormányzat vagyonátadási eljárás lefolytatására irányuló 
kérelmet nyújtott be a Veszprém Megyei Kormányhivatalhoz a Badacsonytördemic 1303 
hrsz-u - kempingként ismert terület – ingatlan vagyonátadási eljárás keretében 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata tulajdonába adására vonatkozóan. A 
kormányhivatal a kérelmet elutasította, a vagyonátadásról szóló törvény 7. § (1) bekezdésére 
hivatkozva, mely szerint a fővárosi és megyei kormányhivatal azt az állami tulajdonú védett 
természeti területet adja önkormányzat tulajdonába, amelyre a tanácsnak, tanács szervének 
vagy intézményének, illetve közüzemének, költségvetési üzemének a kezelői joga van az 
ingatlan-nyilvántartásba bejegyezve. A Badacsonytördemici 1303 hrsz-u ingatlan nincs állami 
tulajdonban, arra nincs korábbi tanácsnak, vagy tanács intézményének kezelői joga 
bejegyezve, a vagyonátadási eljárást ezért a kormányhivatal nem folytathat le. 
A tulajdonjogot Tapolca város javára Tapolca Város Polgármesterének megkeresése alapján 
jegyezte be a földhivatal. Mi úgy gondoljuk, hogy ennek az ingatlannak az átírása csak 
vagyonátadó bizottsági döntéssel történhetett volna. A korábbi per illetve a kormányhivatali 
eljárás során erre vonatkozó iratot a Földhivatalban nem találtak, nem leltek fel. Az 
önkormányzat képviseletét ellátó ügyvéd azt javasolja, a kormányhivatal határozata ellen az 
önkormányzat nyújtson be keresetet a Veszprémi Közigazgatási és Munkaügyi Bírósághoz, 
hogy a bejegyzés körülményei tisztázódjanak. Milyen alapon jegyezték be, volt-e 
jogosultsága Tapolca városnak, hogy ezt kérje, illetve nem kellett volna-e annak idején 
Badacsonytördemic Önkormányzatát ebben a kérdésben megkeresni. Ha szabálytalanul járt el 
Tapolca, akkor ez a tulajdonjog visszaállítható-e az önkormányzat javára. Ennek a 
tisztázásáról lenne majd szó. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Az is erősíti, hogy itt egy zavaros dolog volt, arra 
hivatkoznak, hogy természetvédelmi terület. Ha valaki megnézi, az állomásnál kint van egy 
ovális alakú tábla Lábiban is és Tomajon is, 1978-ban ez már természetvédelmi terület volt. 
Az 1991-es törvény kimondja, hogy természetvédelmi területek csak vagyonátadó 
bizottsággal adhatók át, és ez nincs meg 1993-ban, amikor bérbe adja Tapolca az ingatlant, 
mint saját tulajdonát 1993. december 1-én. Arra hivatkoznak - a perújrafelvétel tárgyán 
benyújtott Tapolca egy dokumentumot -, hogy 1994-ben egy nagy csomagban adtak be 
valamit. Mi utána kikértük ezt az anyagot, kiderült, hogy ez az irat nem létezik, ez hivatalosan 
meg van erősítve, ez benne van ebbe a dokumentumban.  Ez a kérelem nem létezik, nincs meg 
a levéltárban. 1993. december 1-én bérbe adja, mint saját tulajdonukat Tapolca 
Önkormányzat, 1,5 hónap elteltével rájönnek, hogy ez mégsem a miénk. Kérik az átírását, ami 
valamilyen oknál fogva nem történik meg, de ez egy kicsit ellentmondásos. Valahol félre van 
vezetve ez a része, mert a Farkas László alpolgármester még abban az évben, 1993-ban leül 
tárgyalni velük, és akkor azt mondják, hogy igen együtt kellene hasznosítani, de most nem 
aktuális. Én azt gondolom, hogy nagyon fontos lenne, hogy ezt a dolgot megpróbáljuk. Ha azt 
mondjuk, hogy tényleg nem megy, akkor elkövettünk mindent. Ez nagyon fontos lenne és 
örülnék, ha a testület támogatná ezt a dolgot. 1995-ben amikor átírják, akkor viszont már 
törvény is szabályozza, hogy 1995. március 31-ig lehet átírni átszállással, utána már csak 
bírósági úton. Gyakorlat szerint úgy szokott lenni ez, hogy egy megújult kérelem esetén 
ismételten kérjük, hogy sürgősséggel írják át, és ez nincs benne az ismételten, hanem 
sürgősséggel kérjük átírni ezt a dolgot 1995. május 25-én. Egy nap alatt átírják. Tehát ez több 
sebből vérzik. A 78-as természetvédelmi terület létrehozása most várom - a Békássy 
Gáboréktól, mert ők küldik át - ezt az anyagot, hogy igen is már természetvédelmi terület volt. 
Bizonyítják az állomáson elhelyezett táblák, melyet a Veszprém Megyei Tanács 
Idegenforgalmi Hivatala helyezett ki. A Nemzeti Park 1996-ban alakul meg valóban, de ez a 
kettő más. Erre hivatkoznak, hogy 1996-ban lett csak a Nemzeti Park. Nem a Nemzeti Parkról 
van szó, hanem a természetvédelmi területről. A természetvédelem alatt lévő területeket csak 
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vagyonátadó bizottsággal lehetett megszerezni. Ebbe az eljárásba bele kellett volna vonni 
Badacsonytördemic Község Önkormányzatát, és ezt elmulasztották. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Eredetileg a kemping kinek a tulajdona volt? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: A Magyar Államé. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: A rendszerváltozáskor 1990-ben még mindig a Magyar Állam 
tulajdona? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Még 1995-ben is a Magyar Állam tulajdona. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: És amikor 1993-ban bérbe adják? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Az egy tévedés! 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: És kié a vagyonkezelői jog? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Először a Községi Közös Tanács Badacsonytomaj, majd átadta a 
kezelői jogot Tapolca Városnak.  
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Tehát hivatalosan 1995-ig a Magyar Állam tulajdona volt. 
1995-ben Tapolca Város Önkormányzata…… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Átszállással íratta át, amit már akkor törvény szabályoz, 
hogy csak bírósági úton lehet átírni. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: 1995-ben elmulasztották ezeket a döntéseket meghozni, mert 
egyébként a tördemici önkormányzatnak is joga lett volna erre a területre benyújtani az 
igényt. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Dabas Város Önkormányzatának is van itt egy 
táborhelye. Ők a vagyonátadó bizottsághoz fordultak, ide az önkormányzatnak írtak egy 
levelet, de az önkormányzatnáé mulasztásban voltak és elkéstek ezzel a dologgal. Lejárt a 30 
nap vagy x nap és nem reagáltak erre a megkeresésre. Utána két év múlva is megkérdezik, 
hogy megegyeztek-e. Tehát mindenhogyan vagyonátadó bizottságot kellett volna belevonni 
ebbe is. A valóság az lehetett, én nem mondom, hogy szándékosan csinálták ezt, hogy 1993-
ban amikor bérbe adják, mint saját tulajdonukat, nem tudták ezt. 1994-ben nem adták be, mert 
bizonyítja a hivatalos papír, 1995-ben meg úgy ugrik ki a dolog, hogy egy pályázat kapcsán 
hiánypótlást kérnek. Akkor már kötve van a kezük a pályázat miatt, mert az év végén 58 
millió Ft-tal megterhelik az ingatlant. Tehát kényszer pályára kerültek. Ha akkor Tapolca azt 
mondja, hogy jó, vonjuk be Tördemicet is, akkor egy hatalmas bukta keletkezik ebből. Azt 
gondolták, hogy el fog kenődni, el is ment egy darabig, de most kiderültek ezek a dolgok. 
Tehát egy pályázat ugrasztottak ki ezt, Tapolca addig úgy adta bérbe a Magyar Állam 
tulajdonát mintha az övé lett volna. Holott nem az övé, hanem a Magyar Államé volt. És 
ennek kellene a végére járni, ebben kérem a képviselő-testületet, hogy támogassa ezt a dolgot. 
Utolsó nekiugrás. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ezzel az ingatlannal kapcsolatosan nekünk már elég sok 
peres ügyünk volt. Badta a keresetet a Jakab úr, ott végig ment, Veszprémben kezdődött, 
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onnan elmentünk a Győri Ítélőtáblához, utána, ha jól emlékszem a Lomniczi Úr 
felülvizsgálati kérelmet nyújtott be, akkor most hogyan vannak azok a dolgok, hogyha most 
újra neki állunk az egésznek. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mos a Közigazgatási és Munkaügyi Bírósághoz 
fordulunk. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: És akkor ott mi történt? Had kérdezzem meg, hogy abból mi 
lett, mert kifizettünk 2 millió Ft-ot a semmire? Mert most megint nekiállunk, megint ügyvédi 
költségeket von maga után. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Igen, pontosan. De úgy zárult le az a bírósági ügy, hogy 
Veszprémbe azt írják, hogy 1994-ben kérte Tapolca az átírását az ingatlannak, de valamilyen 
oknál fogva ez nem történik meg ez így van leírva, nem én találtam ki. Végig megy a Győri 
Ítélőtáblán és végig megy a Kúrián. Kikértük közben az iratokat a földhivataltól, kiderül, 
hogy ez az 1994-es kérelem nem létezik, nincsen irattárban, le van írva, a Kormányhivatal 
leírja, hogy ez a kérelem nem létezik 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Felülvizsgálati kérelemnél a Kúria döntött. Ő nem teszi 
vissza, hogy új eljárásra kötelezi? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Éppen most beszéltem az egyik alkotmánybíróval a 
hétvégén, mondta, hogy kötve volt a kezük, a jog és a törvény szerint. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Kifizettünk 2 millió Ft-ot, egyszer a Jakab ügyvédnek 
fizettünk, Tapolca Város Önkormányzata ügyvédjének, meg még valakinek 500.000 Ft-ot 
szintén, amiért elvesztettük a pert. Most a Lomniczy úrnak is fizettünk nem tudom mennyit, 
ha jól emlékszem 50.000 Ft volt az óradíja? Nem tudom mennyit dolgozott nekünk, mert arról 
nem kaptunk beszámolót. Most megint elindítunk egy új kérelmet, most már elég régóta megy 
ez az ügy. Most ha megint el fogunk oda jutni, hogy kifizetünk egy csomó ügyvédi díjat, és 
megint azt mondják, hogy nem. Én emlékszem arra is, hogy amikor erről a táborról szó volt 1 
Ft-ról volt szó. Abban az időben ott dolgoztam a tomaji önkormányzatnál Ica néninek 
felajánlották, hogy 1 Ft-ért övé a tábor. Azt mondta Ica néni nem kell, mert kikötötték, hogy 
teljes felújítás a táborra. Nagyon le voltak pusztulva ezek a bungalók is, és a főépület is. Azt 
mondta az Ica néni, hogy nincs rá pénzünk. Így kapta meg Tapolca, határozottan emlékszem. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ez mikor volt kb.? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: 1990-ben. Amikor elszakadt Tördemic a Nagyközségi Közös 
Tanácstól. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor már a kezelői jog Tapolcánál volt. 1983-ban írják 
át a kezelői jogot. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: A vagyonátadások 1990-ben történtek. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Nem, még 1993-ban sem történt meg a vagyonátadás. 
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KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Folyamatosan ment a tárgyalás, tudom a Kondorosi László a 
Kanizsai Katalinnak a lépcső tetején mondta, hogy várjál Katikám „mert még ez a toll is a 
tietek, mert ezzel írtad alá, amikor lezártuk az ügyet”. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: 1992 végén az akkori testület kezdeményezte, hogy 
keressék meg Tapolcát ez ügyben. 1993. február 15-én leültek tárgyalni, és ennek nyoma van, 
kiadta a levéltár. Az a nagy baj, hogy a kezelői jog és a tulajdonjog zavaros, még a 
Kondorosinál is, aki azt kéri, hogy kérje a tördemici önkormányzat a strand kezelői jogának 
az átvételét. Ez egy nagyon nagy hiba. Mert nem a kezelői jog átvételét, hanem a tulajdon jog 
átvételét kellett kérni. Ez abban az időben mindenkinél zavart okozott. Éppen úgy zavart 
okozott Tapolcán, hogy a kezelői jog a tulajdonjoggal egyenlő. Tévedés, nem az volt. Bérbe 
adják, 1993. február 15-én, a két önkormányzat tárgyal a közös használatról, az iraton az a 
feljegyzés szerepel, hogy most még nem aktuális. Valószínűleg akkor már tárgyalásba voltak a 
bérlővel, 1993. december 1-én bérbe adják, mint kizárólagos tulajdonos. Tapolca, mint 
kizárólagos tulajdonos, 1995-ben kéri az átírást. Feltehetően egy pályázat során jön ez elő, 
mert akkor már tervezések vannak, kiszúrták… Akkor azt kellett volna csinálni és ez kötelező 
lett volna a földhivatalnak, itt a földhivatal hibázott nagyot és nem véletlen van ez a 
kormányhivatal dolga most. Próbálja tolni a munkaügyi bíróság felé, nagyon bízom benne, 
hogy eredményes lesz. Két dolog miatt, egyrészt hibázott a földhivatal, más részt hibáztak 
nagyon-nagyon abban, hogy nem vitték a vagyonátadó bizottság elé, és nem vonták be 
Tördemicet az eljárásba. 
 
SLÍZ JUDIT lakó: Annyit szeretnék hozzászólni, hogy én is részt vettem ezekben a 
keresésekben. Azt, hogy mi itt elveszítettünk pert első és másodfokon ahhoz képest most egy 
új bizonyíték merült fel, - amit akkor nem tudtunk bemutatni - az a földhivatali igazolás, hogy 
Tapolca a törvényes határidőn belül nem adott be tulajdonjogi igényt 1995. március 31-ig. Ők 
abban az évben 1995. május 25-én adták be, két hónappal a határidő után. És amit ők 
mondanak 1994. január 26-i beadványt, az a beadvány nem létezik. Erről van egy földhivatali 
értesítés… 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kormányhivatalos, nem földhivatalos? 
 
SLÍZ JUDIT lakó: Igen a kormányhivataltól, 1994-ben Tapolcától nem érkezett semmiféle 
tulajdonjog bejegyzési kérelem erre a területre vonatkozóan. Ezért most nagyon jó eséllyel 
megpróbálunk egy új eljárást. Egy új bizonyítékunk van, ami ha akkor meg lett volna nagy 
valószínűséggel megnyertük volna az első fordulót. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez egy ingatlanper, mit keresünk mi a munkaügyi 
bíróságon? 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Közigazgatási határozatot támad meg az önkormányzat. A 
kormányhivatal hozott egy határozatot, melyben az önkormányzat vagyonátadási eljárás 
lefolytatására irányuló kérelmét elutasítja. Ezt a döntést lehet megtámadni a Veszprémi 
Közigazgatási és Munkaügyi Bíróság előtt.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tehát közigazgatási per lehet ebből. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Így értem. Így tiszta, hogy ez van benne. Költségvonzata, 
gondolom annak is lesz egy lefolyása, ítélet, utána egy fellebbezés… 
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KÖVESDI ANETT képviselő: Hát, ha megnyerjük, akkor nem lesz fellebbezés. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: Ha óra alapú díjazást választ az önkormányzat, az 30.000 Ft- +ÁFA, 
amennyiben átalánydíjas akkor felkészülési díj, keresetlevél, jogszabályok, körülmények 
felkutatása az 200.000 Ft +ÁFA. A kiszállási díj alkalmanként 100.000 Ft+ÁFA, okirat 
szerkesztési díj beadványonként 150.000 Ft+ÁFA.  
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Vagyis 1.000.000 Ft minimum, ha átalánydíjról beszélünk. 
Óradíj meg olyan, hogy annál meg annyit írok, amennyit gondolok. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Jelenleg hogyan állunk költségvetéssel? Mivel a 
Strandüzemeltető Kft. június 30-án kapott 13 millió Ft-ot. 
 
LUTÁR MÁRIA jegyző: 12,5 millió Ft-ot havi ütemezésben. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: De ha úgy közelítjük meg, hogy egy ilyen értékes 
területről van szó, és nem vagyunk esélytelenek, ezt változatlanul mondom, sőt nagyon 
komolyak az esélyeink. Július 16 óta a tegnapi napig 2.260.000-2.300.000 Ft körül van a 
strandbevétel. Azért ez júliustól van. Úgy gondolom, hogy örökké nem ez a felállás lesz, egy 
pályázat kényszerít bennünket erre. Egyrészt bebizonyosodott, hogy van igény erre a strandra, 
mivel sok százan járnak, működik rendesen, egy szolgáltatás, ami nagyon fontos.  
Én változatlanul hiszek a kemping dolgában, hogy ez meg fog fordulni. Olyan adatok vannak 
és olyan információk, ami kizárt dolog, hogy elutasítsák a kérelmet. El kell képzelni, hogyha 
ne talán tán a helyi önkormányzaté lenne a 28.000.000 m2 terület, micsoda bevételi forrás. 
Révfülöpi viszonylatban kb. 2-2,5-szer nagyobb terület 26.000.000 Ft a bevétel a kempingen. 
Ha óvatosan is, ha csak 5-6 millió Ft-os bevétel van egy ilyen bérbe adott területen… Ne hogy 
azt higgye valaki, hogy mi most ki akarunk bárkit is túrni, legyen a bevétel Tördemicé. Miért 
Tapolcáé legyen, mi köze van Tapolcának ehhez. Se érzelmi alapon, se egyéb alapon. Én azt 
mondom, hogy járjuk végig ezt az utat, ez lenne a kérésem. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Szerintem nem ezen vitatkozunk most, hanem a költségeken. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mi pénz megy rá? Én nagyon örülnék, hogyha a miénk 
lenne, az lett volna a legegyszerűbb, ha abban az időben … 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Sanyi, arról mi nem tehetünk? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én tudom, hogy mi nem tehetünk róla. Én konkrétan tudom, 
hogy felajánlották Badacsonytördemicnek a vagyonmegosztásnál az „úgynevezett KISZ 
tábort”, mert akkor még az volt. Azt mondták, hogy nem tudják felvállalni.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tehát összegezve, ami mellettünk szól, hogy 
természetvédelmi terület és ez biztos, természetvédelmi terület csak vagyonátadó bizottság 
bevonásával rendezhető. Ez nem történt meg. Az átírása szintén erősít, hogy az 1995-ös 
törvény amikor megjelenik, 1995. március 31-ig lehet átírni. Ők 1995. május 26-án 
sürgősséggel 1 nap alatt íratják át, ilyennel még nem találkoztam. A harmadik pedig az, hogy 
Badacsonytördemicet nem vonták be az eljárásba, és ez egy nagyon nagy hiba volt. De ez 
tudatos volt már. Ezt tudatos volt, mert borult volna már az egész dolog. Tehát ezek az érvek 
mind erősítik a mi dolgainkat. Nagyon sok jogászt megkérdeztem és ez mind mellettünk szól. 
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KÖVESDI ANETT képviselő: Olyan megoldás nem lehet, hogy most megállapodunk egy 
összegről, és hogyha az a keret elfogyott az ügyvéd úr beszámol arról, hogy mit végzett és mi 
van még hátra és az kb. mennyibe fog kerülni. Ha most döntünk, és 1 millió Ft-ot 
megszavazunk, és ha elfogy azaz 1 millió Ft, akkor idejön az ügyvéd és beszámol. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Akkor lehívjuk az ügyvédet és számoljon be. 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Akkor azt mondjuk, hogy jó, eddig jutottunk el, ez a cél, akkor 
megszavazzuk a következő felét. Valami határt szabjunk, mondja el az ügyvéd, hogy ezért a 
pénzért mit sikerült intézni, és mi az, amibe még bele fog kerülni. Lehet, hogy abból az 1 
millió Ft-ból eljut egészen a célig. Nem azt mondjuk, hogy nem, hanem egy keretösszeget 
határozzunk meg 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Mindenképpen bele kellene vágni ebbe a dologba! 
 
KÖVESDI ANETT képviselő: Én nem ellene vagyok, mondhatja azt, hogy én dolgoztam 
ennyi órát 2 millió Ft. 
 
SZABÓ IMRE képviselő: Általányt akarsz, vagy a beadványok után? A beadványok után az 
egyértelmű. 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én is azt mondom, hogy az általány lenne a tisztább. 
 
SLÍZ JUDIT lakó: Hogyha az átalányt választjuk, jobban járnánk szerintem. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felteszem szavazásra, ki szavaz igennel, hogy 
megbízzuk dr. ifj. Lomnici Zoltán ügyvédet nyújtson be keresetet a Veszprém Megyei 
Kormányhivatal VEB/005/914-4/2015. számú határozatának bírósági felülvizsgálata iránt a 
Veszprém Megyei Közigazgatási és Munkaügyi Bírósághoz. Javasolom továbbá, hogy az 
önkormányzat képviseletére átalánydíjas megállapodást kössön az önkormányzat az ügyvédi 
irodával. Egyhangú igen. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi 
 
105/2015. (VIII.05.) Kt. 

 
H a t á r o z a t o t 
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete  
  
1. A Veszprém Megyei Kormányhivatal VEB/005/914-4/2015. 

számú határozatának bírósági felülvizsgálata iránt keresetet 
nyújt be a Veszprém Megyei Közigazgatási és Munkaügyi 
Bírósághoz. 

2. Megbízza a Lomnici Ügyvédi Irodát, dr. ifj. Lomnici Zoltán 
ügyvédet, hogy a Veszprém megyei Kormányhivatal 
VEB/005/914-4/2015. számú közigazgatási határozat 
bírósági felülvizsgálata iránt indított ügyben 
Badacsonytördemic Község Önkormányzatát képviselje.  



 8

3. A Lomnici Ügyvédi Iroda jogi szolgáltatásának 
igénybevételére átalányjellegű megbízási díjfizetésre köt 
megállapodást a jegyzőkönyvhöz csatolt „Megállapodás” 
szerint. 

4. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a jegyzőkönyvhöz 
csatolt ügyvédi megbízási szerződést, az ügyvédi iroda jogi 
szolgáltatására vonatkozó megállapodást és az ügyvédi 
meghatalmazást aláírja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 16.40 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

 polgármester            jegyző 
 


